
BIJLAGE 1

De volgende vragen heeft de SP voor het college:

1. De Maasveren zijn hard getroffen door de coronacrisis. De Rijksoverheid vergoed voor 
een groot gedeelte de financiële gevolgen van de coronacrisis. Heeft de gemeente Oss 
gebruik gemaakt van de mogelijkheid om steun (compensatie) te vragen voor de 
Maasveren? Wat is hiervan het resultaat en gaan we dat alsnog doen, als we het nog niet 
hebben aangevraagd?

2. Welke impact heeft een mogelijke tariefsverhoging op de toegankelijkheid van de 
veerponten?

3. Op welke wijze is er overleg met de Stichting de Maasveren, de Gelderse 
buurgemeenten, de provincie Gelderland en de provincie Noord-Brabant?

4. De gemeente Oss staat nu voor een deel garant bij een exploitatietekort van de 
Maasveren. Moeten we als gemeente niet een actievere houding aannemen, door 
bijvoorbeeld mee te doen in het Gelderse verenfonds? Waarom wel / niet?

5. Kan de gemeente Oss garanderen dat alle vijf de veerverbindingen in stand blijven, 
zonder in te leveren op de kwaliteit van de dienstverlening, zoals vaartijden?

De SP verzoekt het college om de antwoorden op de bovenstaande vragen uiterlijk 21 juni 
met de commissieleden (Commissie Sociaal Bestuurlijk) te delen. 


